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Närvarande: 

Patrik Blomquist, Elisabet Holtz, Susanne Gren och Magdalena Kydd.  

 Adjungerad: Mikael Holmlund 

 

 

Nr  
Klart senast; 
verkställs av; 
bilaga 

1 Mötet öppnades av Patrik Blomquist som hälsade alla välkomna.  

 

2 Val av sekreterare och justerats för mötet 

Elisabet utsågs att föra protokollet och Magdalena och Susanne att 
justera protokollet. 

 

3 Föregående mötesprotokoll 

Det senaste protokollet från 25 oktober lades till handlingarna. 
 

 
 
 

4 Ekonomin 

De ekonomiska rapporterna från 30/11 har skickats ut av Kerstin. 
Resultatet fortsatt positivt. 

Beslutades om utgifter på 10 000 och däröver enligt bilaga. I denna 
förteckning återfinns en post på 11.600 kr som avser utbildning av 3 nya 
vandringsledare. Två av dessa nya ledare är vår ordförande och hans fru 
vilket föranledde att vi fattade ett separat beslut om hänförliga kostnader 
vid förra styrelsemötet.  

 

 

 

Bilaga 

 

 

5 Riks och Regionen 

Riks – Medlemsresan har undersökts. Material för att arbeta i föreningen 
eller ledargruppen finns på webben i inloggat läge. Detta gick man 
igenom på G 1000 möte den 19 november. Det var digitalt och Patrik 
deltog. 

Årsmöte planeras till i maj. 

Planeringskonferens (digital) hålls den 29 januari – nomineringar från 
Mälardalen önskas senast den 12 december. 

Regionen- Gratis styrelseutvecklingsprogram.  
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Vårt första möte med en konsult från Regionen genomfördes den 8 
november. Vi har därefter/ska löpande jobba vidare själva i programmet. 
Magdalena är vår samordnare.  

6 Kommunen, Föreningsrådet och Naturnätverket 

Kommunen: Inget nytt att rapportera 

Föreningsrådet: Nya överenskommelsen med hyresvärden innebär att 
Föreningsgården blir kvar under 2023. Exakt nivå på ny (höjd) hyra för 
vårt kansli är ännu inte fastställd. 

Naturnätverket: Nytt möte med Lars Heins på kommunen den 25 januari. 
Christian kommer att delta. Elisabet kan inte gå. 

 

7 Rapport från grenarna 
 
Valberedningen 
Christian har meddelat att arbetet fortgår. Flera ledamöter har sagt att de 
inte vill fortsätta och processen pågår att hitta nya. Vi kommer att behöva 
ny kassör. 
 
Freeskiers: Kontaktperson: Johan  
Man har börjat preparera backen. 
 
Vildmarksäventyr samt Knytte: Kontaktperson: Magdalena 
Intresse från tre nya knytteledare . 
 
Vandring: Kontaktperson: Kerstin 
Möte för att planera vårens vandringar genomfört. 
Nya ledare har genomfört kvällsvandring. 
 
Sommar och vinterfjäll: Kontaktperson: Patrik 
Inget nytt att rapportera. 
 
Kajak: Kontaktperson: Susanne 
Grenledare Erik leder turer för andra LA. Vi hoppas få igång 
verksamheten på Lidingö när ytterligare ledare kommer till eller med 
hjälp av ledare från andra LA. 
 
Långfärdsskridsko: Kontaktperson: Patrik 
Turer planerade för söndagarna under skridskosäsongen. 
Kan även bli lördagsturer vilka i så falla annonseras med kort varsel. 
 
I Ur och Skur: Kontaktperson: Cecilia Bolinder 
Inget att rapportera. 
 
Vattengymnastik (Håll i hälsan): Kontaktperson: Elisabet 
Avslutning för gruppen planerad till den 7 december. Viktigt att 
marknadsföra till nya målgrupper inför vårterminsstarten 
 
Internationella barn- och ungdomsverksamhet: Kontaktperson: Patrik 
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Inget nytt att rapportera. 
 
Bytesmarknad: Kontaktperson: Patrik 
Inget nytt att rapportera 
 
MTB: Kontaktperson: Patrik 
Ingen verksamhet f.n. 

8 Ledarvård: 

Kontaktperson: Elisabet 

Föreläsning med Eric Tornberg genomförd 9 november. 

Glögg på Föreningsgården planeras till den 15 december. Ny 
påminnelse ska skickas ut till alla ledare. 

Vi diskuterade profilkläder/jackor. 

 

9 Kommunikation: 

Kontaktperson: Susanne 

Nyhetsbrevet gick ut den 15 november. 

 

10 Övriga frågor 

Årsmöte 

Förstahandsalternativ för årsmötet bestämdes till torsdagen den 9 mars. 
I andra hand tisdagen den 7 mars.  Plats Föreningsgården och tid kl 19. 

 

 

11 Mötet avslutas samt nästa möte 

Nästa styrelsemöte den 17 januari. 

Patrik förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 
 
Vid protokollet:      Ordförande: 
 
 
 
Elisabet Holtz      Patrik Blomquist 
 
 
 
 
Justeras:      Justeras: 
 
 
 
Magdalena Kydd     Susanne Gren 


